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Vedtak 
 
Til RS 9/18 Evaluering av Kultur- og idrettskonferansen 2017, viste medlem Espen Berntsen til responsen 
frå ein av foredragshaldarane, og peikte på at det kunne vere positivt med sterke meiningar, men at dette 
bør vere planlagt og balansert der ulike meiningar kjem fram, gjerne via debatt i etterkant. 
 Kst. fylkesdirektør Per Morten Ekerhovd tok innspelet til orientering. 
 
Referatsaker 1-10/18 vart elles tekne til orientering. 
 


